
Referat bestyrelsesmøde 6. sept. 2011 
 

1. Klubfest – fredag d. 28. oktober, samme setup som tidligere år. Tina styrer. 
2. PR – annonce i JV kan søges gratis. Vi vil gøre det til foråret når en ny sæson 

starter, og der er PR-arrangement d. 28. april. Vi skal have afsluttet Find Vej-
projektet og fortsætte Klubudviklingsprojektet. Tina overtager styringen og plukker 
folk til en arbejdsgruppe.  

3. Kommunikation og klubblad – Vi vil gerne bevare klubbladet, Tina kontakter Klaus, 
Anne og Anne Mette om næste blad. 

4. Klublokale – Vi mangler en koordinator til Bøgelund, Tina spørger et godt emne. 
Per undersøger om vi kan få flere nøgler til Bøgelund 

5. Arrangementer: 

• Kolding-Løbet, indkaldt til generalforsamling d. 27/9. Vi holder møde med 
styregruppen inden. 

• Økonomisk resultat er ukendt af bestyrelsen.  
• JFM stafet 20/8 godt overstået, overskud ca. 13.000 kr. – et par regninger 

mangler endnu. Kan diskuteres om startafgiften var for lav. 

• Biathlon-stævne d. 3/9 forløb rigtig fint, godt vejr, pænt overskud trods et lavt 
deltagerantal. 

• Klubmesterskaber: Kortdistance lørdag i oktober, Langdistance endnu ikke 
planlagt. Kommer i programmet for oktober. 

• DM nat 14. april 2012 i Stenderup, planlægningen er i gang. Planer om et sprint-
løb i Kolding City dagen efter. Herudover byder vi ind med et løb i efteråret. 
Diskussion om vi vil arrangere stafet som vi tidligere har gjort. 

6. Træning:  
Susanne koordinerer fortsat. Forholdsvis flot deltagelse. Vi kører videre efter 
samme model resten af året, men håber stadig at få lavet et 
ungdomsudvalg/træningsudvalg. 

7.   Økonomi:  Ny printer indkøbt. Vi mangler afregning fra Kolding-løbet på de sidste 
udgifter. 

8. Eventuelt: 
Mulighed for deltagelse i diverse kurser. Tages med til onsdagstræning. 

 
Næste møde i november måned, Susanne indkalder. 
 
 
 
 


